

Title (en)
Water-ski.

Title (de)
Wasserski.

Title (fr)
Ski nautique.

Publication
EP 0639498 A2 19950222 (DE)

Application
EP 94202294 A 19940810

Priority
IT BZ930033 A 19930817

Abstract (en)

A water-ski is described which is formed by a skid (1) which is provided with a location means for the foot of the user. According to the invention, the skid (1), at its bottom water planing surface, is provided with at least one holding means (7) directed on one side and having a planing surface (11) for the propulsion of the skid (1) in one of the longitudinal directions and with a hollow space (8) in the other longitudinal direction. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Wasserski, der durch eine Kufe (1) gebildet wird, die mit einem Aufnahmemittel für den Fuß eines Benützers versehen ist. Erfindungsgemäß ist die Kufe (1) an ihrer unteren Wassergleitfläche mit mindestens einem einseitig gerichteten Haltemittel (6) mit einer Gleitfläche (11) zur Fortbewegung der Kufe (1) in einer der Längsrichtungen und mit einem Hohlraum (8) in der anderen Längsrichtung versehen. <IMAGE>

IPC 1-7
B63B 35/81

IPC 8 full level
B63B 34/56 (2020.01)

CPC (source: EP)
B63B 34/56 (2020.02); **B63H 16/08** (2013.01)

Cited by
KR101387592B1; DE102009028260A1; DE102009028260A8; DE102009028260B4; EP1663773B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GR LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0639498 A2 19950222; EP 0639498 A3 19951115; IT 1265501 B1 19961122; IT BZ930033 A0 19930817; IT BZ930033 A1 19950217

DOCDB simple family (application)
EP 94202294 A 19940810; IT BZ930033 A 19930817